
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 17.5.2023 

    

   Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Ján Várady . 

Program rokovania: 

1. Návrh plánu práce komisie na II. Polrok 2023 

2. Informácia o zápise žiakov do 1. roč. ZŠ  a podávaní žiadosti o prijatie  do MŠ  - stav po    

     zápise 

3. Školy v zriaďovateľskej pôsobnosti – 8. ZŠ správa ohľadom rekonštrukcie školských   

     priestorov a zlepšenia pedagogického procesu   

4. Rôzne 

 

                   Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie.  

 

Program zasadnutia komisie schválený všetkým prítomnými členmi. 

 
R O K O V A N I E 

 

1. Návrh plánu práce komisie na II. Polrok 2023 - predseda komisie Mgr. Ján Várady 

 

Oboznámenie sa s plánom práce komisie a pripomienky členov komisie. 

Plán práce schválený všetkými prítomnými členmi.  

 

2.  Informácia o zápise žiakov do 1. roč. ZŠ  a podávaní žiadosti o prijatie  do MŠ  - stav po    

          zápise – Mgr. Petra Kolesárová, za odbor ŠkaŠp 

     Po zápise detí do 1. ročníka ZŠ v mesiaci apríl 2023 predložili riaditelia základných škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta požadované údaje, podľa ktorých predpokladaný počet žiakov 

v školskom roku 2023/2024 je 4 334 žiakov, čo je o 120 žiakov viac oproti práve prebiehajúcemu 

školskému roku. Do prvého  ročníka bolo  zapísaných  513  žiakov. Prváci sa budú učiť v 24 triedach. 10 

rodičov zatiaľ informovalo riaditeľov škôl, že ich deti absolvujú vyšetrenie k odkladu povinnej školskej 

dochádzky. Počet všetkých tried na ZŠ pre školský rok 2023/24 je 205. Ide o predpokladaný počet 

žiakov, ktorý sa do začiatku školského roka t. j.: do 1. septembra 2023 môže zmeniť. 

     Zápis detí do materských škôl podľa rozhodnutia MŠVVaŠ SR začal 1. mája a potrvá do 31. mája 

2023. V týchto dňoch prebieha a preto požadované údaje nemáme k dispozícií. V školskom roku 

2022/2023 je počet detí v MŠ 963 a počet tried 47. Z toho 372 predškolákov – detí, ktoré majú 1 rok 

pred plnením povinnej školskej dochádzky. 

 



3. Školy v zriaďovateľskej pôsobnosti – 8. ZŠ správa ohľadom rekonštrukcie školských   

     priestorov a zlepšenia pedagogického procesu  - Mgr. Slavko Pavolko, riaditeľ ZŠ 

Základnú školu navštevuje  653 žiakov, v 27 triedach. Počet zapísaných žiakov do 1. roč. na šk. rok 

2023/24: 79 z toho 9 žiakov odklad. Počet žiakov IX. roč., ktorí odchádzajú 30.6.2023 je 71. Škola má 

78 zamestnancov,  z toho  43 učiteľov,  10 vychovávateľov v ŠKD,  inkluzívny tím (PoP II. + AU) je 8 

zamestnancov a 17 THP pracovníkov.  Areál školy pozostáva z 5 budov. Z toho  3 budovy školy,  1 

telocvičňa a  1 školská jedáleň, z toho jedna budova cez mestskú komunikáciu. Vykurovanie – okrem 

hlavnej budovy, kde je centrálne vykurovanie, v ostatných budovách vykurovacími telesami Gamat – 

nevyhnutnosť urobiť rekonštrukciu a prerobiť vykurovanie na centrálne.  Športoviská:  veľká telocvičňa 

– rozmery 25 x 12m, - malá gymnastická telocvičňa na štandardné vyučovanie telesnej výchovy 

nevyhovuje,  asfaltové ihrisko v nevyhovujúcom stave. Ako potrebu pre žiakov je multifunkčné ihrisko. 

Strecha školy si vyžaduje opravu. Rozšírenie kapacity o nové učebne – budova pri telocvični pri parku 

je staticky nevyhovujúca, odstavená, bola by tam možnosť rozšíriť priestory o odborné učebne. 

Elektroinštalácia je v pôvodnom stave, hliníkové rozvody  potrebujú rekonštrukciu. V rámci získaných 

projektov, grantov, sponzoringu, osobnej angažovanosti učiteľov, vlastnej práce, spolupráce 

s rodičovským združením a aj s prispením mesta renovujeme triedy. Spolupráca s mestom ako 

zriaďovateľom školy a odborom školstva hodnotím pozitívne. 

Komisia odporúča: 

1. - vedúcemu odboru školstva, aby prioritne v medziach ekonomických možností uprednostnil 

výmenu starých topných telies – gamatiek za ústredné kúrenie.  

2. -  vedeniu mesta zaoberať sa myšlienkou zrušenia nájomnej zmluvy s nájomcom dopravného 

ihriska v parku pri 8. ZŠ. Priestory sú vhodné na využitie predmetu telesnej výchovy 8. ZŠ v letných 

mesiacoch. Alternatívou by bola výstavba nového dopravného ihriska pre všetky základné školy 

v meste.  

 

4. Rôzne  

 

p. Jozef Miko – Upozornil na zmenenú situáciu v školstve, týkajúcu sa vyučovacieho procesu, 

počtu žiakov i hygienických podmienok. 

Komisia odporúča:  

- Vedúcemu odboru školstva, aby návrhy na zmeny, úpravy a novelizácie VZN týkajúce školstva 

predkladal v predstihu na poslednú komisiu pre Mestským zastupiteľstvom. 

- odporúča  informovať komisiu školstva, mládeže a športu o termínoch mestských športových 

olympiád  

 
        Predseda komisie poďakoval všetkým prítomným za živú diskusiu a aktívnu účasť na rokovaní. 

Komisia sa najbližšie stretne na svojom rokovaní dňa 14.06.2023. 

 
 

                                                                                                            Mgr. Ján Várady 

                                                                                                           predseda komisie  


